公司名稱: 泰安產物保險股份有限公司 商品代碼: 2016031710705 商品名稱: 泰安產物貨物運輸保險 DUTY CLAUSE (1)

條款項目	保險契約條款內容
承保範圍	The Assurer agrees to pay duties, value added taxes (V.A.T.) and other like
	charges paid by or which become due from Assured with respect to insured goods
	for which a claim is paid by The Assurer.
	The Assured will, in all cases, use reasonable efforts to obtain abatement or
	refund of duties and other charges paid or claimed in respect of goods lost,
	damaged or destroyed.
	Subject to the limit of liability of this policy, the assurer agrees to pay
	such value added taxes (V.A.T.) and other like charges in additional to the
	insured value of goods lost, damaged or destroyed.
	DUTY CLAUSE (1)
	關稅條款
	保險人同意支付該受損保險標的物之關稅、增值稅、類似費用及應付稅金。
	被保險人應儘其所能減輕因貨損所產生的稅金及其他費用,或者獲得退稅。
	因受責任限額的限制,保險人同意額外支付此類增值稅及類似的費用。

※申報頻率: 事實發生或內容異動之日起三十日內更新。